
  

 

Ishøj Skole   Den 25.03.2022 

    lh/sus 

 

     

 

Der afholdes Skolebestyrelsesmøde TORSDAG 31.03.2022 kl. 17.30 i  

Personalerummet.  

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Rikke Sørensen 

 

Jakob Grane, Maria Schou, 

Katja Carstensen & Rasmus 

Lindgren. 

Dagsorden: 

 

 

 

1074 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den 

08.03.2022 

a. Referat er vedlagt som bilag 

 

 

1075 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om 

følgende: 

• Frihedsrettighederne er 

blevet forlænget, så 

jeg går i gang med at 

ansøge om at konver-

tere Understøttende 

Undervisningstimerti-

mer til to- voksenti-

mer. 

• Skoleballet var en suc-

ces. 

• Vi fejrer skolens fød-

selsdag 1. april. 

• Skolen sætter fokus på 

Ukraine i uge 14, og 

samler pant ind til for-

del for Ukraine. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1076 

Princip for ”Samvær og hensyn” (orientering og drøftelse) 

20 min.  

a. På baggrund af tilbagemeldingen på sidste SB-møde vil 

ledelsen orientere om tanker der er nuværende tids-

punkt for en handleplan 

b. Tilretning/revidering af princippet. Nuværende princip 

er vedlagt.  

c. Temaerne princippet omhandler, skal være et nyt fast 

punkt på SB-dagsorden. Hvad skal punktet hedde? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pengene vil tilflyde 

”Dansk Flygtninge- 

hjælp”. 

• Påskecup afvikles fre-

dag d. 8/4-22. 

• MUS-samtaler afvikles 

pt. 

• Aprilbørnene holder til 

i hallen ligesom sidste 

år, og de begynder i 

morgen. Der er 26 

børn i alt. 

• De nye elever i SFO 2, 

har fået en god start. 

 

 

Rikke Sørensen roste perso-

nalet for at komme med en 

åben og ærlig tilbagemel-

ding. 

Anja Mikolajek redegjorde 

for de tiltag ledelsen pt. har 

tænkt skal i spil.  

Men det blev understreget, at 

det ikke er en endelig handle-

plan. Blandt andet skal per-

sonalet også høres i forbin-

delse med de påtænkte ind-

satser. 

Jonas Kjeldgaard opfordrede 

til direkte dialog med de for-

ældre, der har børn som taler 

grimt. 

Endelig blev det besluttet at: 

• Skolebestyrelsen ud-

sender et brev til med-

arbejderne. 

• Der efterfølgende vil 

blive udsendt et brev 

til forældrene, hvor 

både skolebestyrelsen 

og lærerteamet er af-

sendere. 

• Rette princippet rent 

sprogligt og genbesøge 

det i første halvår af 

2023.  



  

 

 

 

1077 

Tilsyn med ”Princip for skole/hjemsamarbejde” (drøf-

telse) 10. min 

a. Punktet er udskudt fra sidste SB-møde 

b. På formødet blev det drøftet om tilsynet med dette prin-

cip skal udskydes til begyndelsen af næste skolebesty-

relsesperiode, eller ønsker skolebestyrelsen at der sker 

et tilsyn og evt. revidering af princippet i indeværende 

skolebestyrelsesperiode. Ønskes det sidste bedes man 

overveje om der er særlige ønsker til tilbagemeldingen 

c. Nuværende princip er vedlagt 

 

1078 

Tilsyn med ”Princip for arrangementer i skoletiden” 

(drøftelse) 10 min. 

a. Er der noget skolebestyrelsen ønsker en særlig tilbage-

melding på 

b. Nuværende princip er vedlagt 
 

 

1079 

Skolebestyrelsesvalg 2022-2026 (orientering) 10 min. 

a. Hvad er status, og hvor er vi i processen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1080 

Gårdfest den 17/6-22 (orientering) 5 min. 

a. Nyt? 
 

 

 

 

 

 

 

 

• Punktet ikke skal på 

som fast pkt. fremad 

rettet. 

 

Faktuelle forkerte ting tilret-

tes/revideres. 

Punktet skal på dagsordenen 

på næste møde, hvor tilrettel-

serne drøftes. 

Tilsynet føres på mødet i no-

vember 2022. 

 

 

 

 

 

Dette bliver et administrativt 

tilsyn. Princippet godkendes 

endeligt næste gang, hvor det 

skal på som punkt på dagsor-

denen. 

 

 

 

Valgproceduren er sat i gang 

for to uger siden. Ingen kom 

til valgmødet. To personer 

har henvendt sig. Der er en 

uges frist tilbage. 

Den 14/6-2022 konstituerer 

den nye skolebestyrelse sig. 

Lars Halmø skriver ud når 

fristen er udløbet.  

Det er besluttet, at Skolebe-

styrelsen fremover mødes 

den anden tirsdag i måneden. 

 

 

Der er møde igen d. 27/4-22. 

9.a vil lave mad til gårdfesten 

og være hjælpende hænder i 

ugens løb. Dette skyldes, at 

de skal til færre eksamener. 

Udvalget er i gang med at 

tænke på forskellige aktivite-

ter til festen. 

Udskænkning af alkohol blev 

drøftet. 



  

 

 

 

1081 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Elevrådet 

b. Skolebestyrelsen 

c. Byrådet/børne- og Undervisningsudvalget 

d. Medarbejderne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1082 

Evt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

a. 

• Toiletter blev drøftet 

kort på elevrådsmødet. 

• Skoleballet er blevet 

evalueret. 

b. 

• D.12/5 er sidste møde 

og d. 9/6 er der dialog-

møde i kommunalt 

regi. 

c. 

• Der er intet nyt om til-

bygningen, der regnes 

stadigt. 

• I det nye budget skal 

der pt. spares 8 millio-

ner på børne – og un-

geområdet.  

På social- og sund-

hedsområdet skal der 

pt. spares 6 millioner. 

Det ender ikke nød-

vendigvis sådan. 

• Kasper Bjerring og 

Ole Wedel-Brandt har 

modtaget et brev fra 

Danmarks Lærerfor-

enings kredsformand i 

Ishøj, hvor han spør-

ger, om man har hu-

sket at trække Kirke-

bækskolen ud af det 

kommende budget. 

Dette vil de undersøge. 

e. Intet. 

 

 

Lene Thommasen nævnte, at 

Ishøj Kommune pt. har mod-

taget nogle flygtninge fra 

Ukraine, som er privat ind-

kvarteret.  



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1083 

Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min. 

 

 

1084 

Lukket møde 

a. Der er ingen særskilt dagsorden til lukket møde 

 

 

Ole Wedel-Brandt fortalte, at 

oprindeligt var Ishøj kom-

mune en nul-kommune, men 

med det øgede antal flygt-

ninge Danmark modtager, 

regner man pt. med at mod-

tage ca. 400. 

I øvrig er det svært med hen-

syn til indkvartering, og flere 

muligheder er i spil.  

Lars Halmø nævnte, at det 

Gule Palæ er med på bruttoli-

sten over mulige indkvarte-

ringssteder. 

Ukrainske flygtningebørn der 

er i skolealderen skal som 

udgangspunkt begynde i 

modtagerklassen på Gildbro-

skolen.  

 

 

Godt styret møde. 

 

 

 

 

Intet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kommende skolebestyrelsesmøder – skoleåret 2021/2022 

12/5. Mødet 9/6 er aflyst, da der er dialogmøde med 

Børne- og Undervisningsudvalget, forvaltning m.m. 
 


